

No. 28365

REPUBLIC OF KOREA

**Declaration of acceptance of the obligations contained in the
Charter of the United Nations. Seoul, 19 July 1991**

Authentic text: English.

Registered ex officio on 17 September 1991.

RÉPUBLIQUE DE CORÉE

**Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la
Charte des Nations Unies. Séoul, 19 juillet 1991**

Texte authentique : anglais.

Enregistrée d'office le 17 septembre 1991.

REPUBLIC OF KOREA: DECLARATION¹ OF ACCEPTANCE OF
THE OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER OF THE
UNITED NATIONS

PRESIDENT OF THE REPUBLIC OF KOREA

On behalf of the Government of the Republic of Korea, I, Roh Tae Woo, in my capacity as Head of State, have the honour to solemnly declare that the Republic of Korea accepts the obligations contained in the Charter of the United Nations and undertakes to fulfill them.

[Signed]

ROH TAE WOO

Seoul, 19 July 1991

¹ The declaration was presented to the Secretary-General of the United Nations on 5 August 1991. On 17 September 1991, by resolution A/RES/46/1* adopted by the General Assembly of the United Nations, the Republic of Korea was admitted to membership in the United Nations.

* United Nations, *Official Records of the General Assembly, Forty-sixth Session, Supplement No. 49 (A/46/49)*, p. 12.

[TRADUCTION — TRANSLATION]

RÉPUBLIQUE DE CORÉE : DÉCLARATION¹ D'ACCEPTATION
DES OBLIGATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE DES
NATIONS UNIES

LE PRÉSIDENT DE LA RÉPUBLIQUE DE CORÉE

Au nom du Gouvernement de la République de Corée, je soussigné, Roh Tae Woo, en ma qualité de Chef de l'Etat, ai l'honneur de déclarer solennellement que la République de Corée accepte les obligations énoncées dans la Charte des Nations Unies et s'engage à les remplir.

[Signé]

ROH TAE WOO

Séoul, 19 juillet 1991

¹ La déclaration a été remise au Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies le 5 août 1991. Le 17 septembre 1991, aux termes de la résolution A/RES/46/1* adoptée par l'Assemblée générale des Nations Unies, la République de Corée a été admise à l'Organisation des Nations Unies.

* Nations Unies, *Documents officiels de l'Assemblée générale, quarante-sixième session, Supplément n° 49 (A/46/49)*, p. 12.